
Výbor Hovawart klubu ČR, z.s. 

Řádná členská schůze 

 neděle  6.10.2019 od 10:00 hodin 

                 sál Lovecké chaty v Horce nad Moravou    
    

  
Program: 

1. Zahájení, schválení programu a volba orgánů schůze 

2. Roční uzávěrka za rok 2018 

3. Finanční plán na rok 2019 

4. Zpráva výboru 

5. Zpráva o činnosti RK za rok 2018 

6. Plán činnosti klubu na rok 2019 

7. Volba kárné komise 

8. Změna stanov klubu – bod 1.2 sídlo klubu (navrhovaná úprava je zveřejněna na 

ww.hovawart.cz – změna je vyznačena červenou barvoi) 

9. Návrhy členů + diskuse 

9.1 Návrh chovatelského kolegia – úprava Zápisního a Bonitačního řádu (navrhované úpravy 

řádů jsou zveřejněny na www.hovawart.cz – změna je vyznačena červenou barvou) 

10. Závěr 

 

1. Zahájení, schválení programu a volba orgánů schůze 

Schůze je zahájena v 10.00 hod., zahájila předsedkyně paní Kateřina Fejfarová. Na schůzi je při 

zahájení přítomno 25 členů. Dle stanov všichni přítomní členové počkají 30 minut, po této době bude 

schůze usnášeníschopná v jakémkoliv počtu zúčastněných členů. Zahájení ve 10:30 hod., počet členů 

25. Probíhají návrhy na volební komisi. 

Předsedající schůze: Kateřina Fejfarová 

Pro: 25 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

http://www.hovawart.cz/


 Zapisovatel: Vendula Vašková 

 Pro: 25 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

 

 Ověření zápisu schůze: Veronika Benešová, Eva Bauerová 

 Pro: 25 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

 

 Pověřené osoby sčítáním hlasů: Nicola Wendelinová, Lenka Kunštěková 

 Pro: 25 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

 

2. Roční uzávěrka za rok 2018 

O roční uzávěrce informuje Nikola Šprýňarová. Probíhá debata ke zvýšeným výdajům za Speciální 
výstavu na Knížecím rybníku v roce 2018 – k navýšení došlo v rámci vyúčtování výdajů rozhodčí. 
Účetnictví je k nahlédnutí. 

Nikola Šprýňarová předkládá stav klubových účtů k 31.12.2018. 

 Pro: 25 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

Příloha č. 1 

 

3. Finanční plán na rok 2019 

Nikola Šprýňarová předkládá finanční plán na rok 2019. Plán je předložen k nahlédnutí. 

Příloha č. 2 

 

 

4. Zpráva výboru 



Kateřina Fejfarová předkládá zprávu výboru. Řeší se plánované akce – jejich průběh. Seznam akcí a 
termínů bude na webu klubu. Martina Balonová vysvětluje navýšení počtu svodu mladých, z důvodu 
zvýšeného počtu narozených štěňat. Kateřina Fejfarová vysvětluje zrušení výcvikového týdne, bude 
nahrazen 2 prodlouženými víkendy. Diskutuje se organizace nácviku bonitace. Kateřina Fejfarová a 
Šárka Slezáková navrhují akci s pořádáním zkoušek ZOP, ZPU-1 a případným zápisem této zkoušky. 

Šárka Slezáková předkládá zprávu o zasedání IHF v Belgii. Příští rok je zasedání IHF ve Finsku 24.-
25.7.2020. V roce 2022 je 100. výročí plemene v Německu, bude velká propagace. Byla zrušeno 
Mistrovství IPG z důvodu nezájmu. V roce 2023 bude mistrovství u nás.  Šárka Slezáková informuje o 
zasedání IHF ke zdraví HW a sledovat rodokmen FCI, nevyužívat psy bez rodokmenu FCI. Informace o 
přechodovém obratlu. IHF od sledování DM ustoupila, IHF sledování DM vyhodnotila pouze jako 
marketingovou akci laboratoří, nebude požadovat testování. 

 Pro: 25 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

     5.    Zpráva RK za rok 2018 

Jiřina Kotěšovská přednáší zprávu Revizní komise za rok 2018, kdy komise neshledala žádné 
pochybení. Kontrola účetních dokladů proběhla v květnu 2019. Revizní komise neřešila další podněty. 

 Pro: 25 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

Příloha č. 3 

6. Plán činnosti klubu na rok 2019 

Kateřina Fejfarová mluví o akcích za rok 2019. V dalším roce bude klub pořádat svody mladých, 
bonitace, prodloužené víkedy a 3 výstavy. 

 Pro: 24 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 1 

7. Volba Kárné komise 

Šárka Slezáková seznamuje s povinnostmi Kárné komise.Do Kárné komise se přihlásili Veronika 
Benešová, Nicola Wendelinová, Veronika Skládalová. Probíhá 5 minutová přestávka k přípravě voleb 
do Karné komise. 

Probíhají tajné hlasování. Probíhá sčítání volebních lístků. 

 

Výsledky voleb: 

Veronika Benešová –  24 hlasů 



Veronika Skládalová – 25 hlasů 

Nicola Wendelinová  -  25 hlasů 

Platných hlasovacích lístků: 25 

Neplatných hlasovacích lístků: 0 

Volby do Kárné komise jsou platné. 

Komise je schválena. 

8. Změna stanov klubu – bod 1.2 sídlo klubu 

Kateřina Fejfarová vysvětluje důvod pro změnu sídla klubu na adresu předsedy klubu. Probíhá 
diskuze. 

 Pro: 25 

 Proti: 0 

 Zdržel se: 0 

Změna sídla klubu je schválena na adresu předsedy klubu. 

9. Návrhy členů + diskuse 

9.1 Návrh chovatelského kolegia – úprava Zápisního a Bonitačního řádu 

Martina Balonová vysvětluje navrhované změny Zápisního a Bonitačního řádu. Vysvětluje důvod ke 
změně DKK – umožnení zařazení do chovu psů – samců s výsledkem B/B. Probíhá diskuze. 

Bude probíhat postupné hlasování o jednotlivých bodech – změnách. Odsouhlasení řádů bude 
probíhát po prodiskutování jednotlivých změn. Níže bude uvedeno hlasování pouze u bodů, kde 
nebude shoda v hlasování nebo bude probíhat delší diskuze. 

 

Zápisní řád: 

Bod 5.1, 4. odstavec – změna vyšetření dysplazie kyčelního kloubu max. HD B 

Pro: 14 

proti: 11 

zdržel se: 1 

Bod 5.1, 4. odstavec byl v uvedeném znění schválen 

 

 

Bod 5.5 – „ jedinci s výsledkem DKK HD B v chovu mohou být využiti pouze na 3 vrhy/krytí a jen ve 
spojení s jedinci s výsledkem DKK HD A“ 

pro: 7 



proti: 8 

zdržel se: 10 

Změna bodu 5.5. v uvedeném znění nebyla odsouhlasena. 

Navrhuje se změna znění bodu 5.5. na: „jedinci s výsledkem DKK HD B mohou být využiti v chovu 
pouze ve spojení s jedinci s výsledkem DKK HD A“ 

pro: 18 

proti: 0 

zdržel se: 7 

Bod 5.5. byl schválen v uvedeném znění. 

 

Bod 5.8. - bod po diskuzi schválen v navrhovaném znění. 

 

Bod 6.4 -  probíhá diskuze. Hlasování o navrhovaném znění bodu: 

Pro:15 

proti:0 

zdržel: 10 

Bod 6.4. byl schválen v navrhovaném znění beze změn. 

 

Zápisní řád byl schválen v uvedeném znění s výše uvedenou změnou v bodu 5.5. 

 

Bonitační řád 

Probíhá diskuze k jednotlivým bodům. Níže bude uvedeno hlasování pouze u bodů, kde nebude shoda 
v hlasování nebo bude probíhat delší diskuze. 

Bod 9.1, 1,. odstavec 

pro: 20 

proti:0 

zdržel se:5 

Bod 9.1,, 1. odstavec byl schválen v uvedeném znění. 

Bod 9.2 

pro : 21 

proti:0 



zdržel se: 4 

Zápisní řád je schválen v uvedeném znění. 

 

Bonitační řád a Zápisní řád budou platné s účinností od 1.1.2020. 

Pro: 25 

Proti:0 

zdržel se:0 

 Bonitační řád a Zápisní řád budou platné s účinností od 1.1.2020. 

 

9.2 Návrhy členů 

1. návrh: Eva Bauerová navrhuje, aby byl karty psa v databázi klubu uvedeno opakování povahového 
testu. Probíhá diskuze. 

Pro:4 

Proti: 11 

zdržel se:10 

Návrh Evy Bauerové nebyl přijat. 

2.návrh: Markéta Wortnerová navrhuje uzavření databáze klubu pro nečleny a veřejnost, navrhuje 
ponechat databázi v současné formě přístupnou pouze pro členy po přihlášení do členské sekce.  
Probíhá diskuze k formě uzavření. 

Členská schůze pověřuje Výbor klubu uzavřením databáze pro nečleny klubu bez zbytečného odkladu: 

pro: 10 

proti: 8 

zdržel se: 7 

Návrh na uzavření databáze pro nečleny klubu a veřejnost nebyl přijat. 

3. návrh: Michaela Hrubá navrhuje rozšířit počet posuzovatelů dysplazie kyčelního klubu na 2 
posuzovatele. Probíhá diskuze. 

Hlasování o návrhu: 

Pro: 2 

Proti: 22 

zdržel se: 1 

 

Členská schůze byla ukončena ve 14.16 hod. Předsedkyní klubu Kateřinou Fejfarovou. 



10. Závěr členské schůze: 

Usnesení členské schůze: 

1. byla přijata účetní uzávěrka za rok 2018 

2. byl přijat finanční plán na rok 2019 

3. byla zvolena Kárná komise 

4. byly přijaty návrhy na změny Bonitačního a Zápisního řád 

5. byla schválena změna sídla klubu 

6. byla zvolena Kárná komise 

Pro: 25 

Proti: 0 

Zdržel se: 0 

 

 

Zapisovatel: Vendula Vašková 

Ověřovatelé zápisu:  Bauerová Eva 

          Veronika Benešová



 


